

**SPECIAL
PROMO**

Rediscovery of Genting Highlands

6 Hrs Half Day Tour



9.45 am

Pick-up from hotel lobby

10.00 am

Chin Swee Caves Temple  *Free Entrance*

Get spiritually enlightened by visiting this famous religious site that possesses a signature nine-storey pagoda and stone carving site featuring traditional folk stories.

11.00 am

Genting Strawberry Leisure Farm  *Entrance fee included*

A family-friendly attraction to explore all-year-long strawberry farm, lavender garden, hydrangea garden, mushroom farm and local souvenir stores at your own pace.

12.00 pm

Lunch @ **Gohtong Jaya**  *Self-expenses*

A charming town where you can find a variety of local restaurants serving signature dishes and tropical fruits

1.00 pm

Happy Bee Farm & Insect World  *Entrance fee included*

An amazing experience combining leisure, education and agricultural product sharing. Join the organic farm tour and explore what nature has to offer together with the experts.

1.50 pm

Genting Highlands Premium Outlets  *Self-expenses*

Malaysia's first hilltop open-air outlet featuring a collection of 150 designer brand outlet stores and all-year-long discounts.

3.40 pm

Pick up and return to hotel

4.00 pm

Drop off at hotel lobby

- Book & tour before 30 Apr 2021. *Minimum 2 pax.
- Child aged 3-12 years old entitled for 15% discount. One (1) infant aged 0-2 years old is complimentary under companion of every 2 paying adult.
- Price quoted is in Ringgit Malaysia and inclusive of 10% service charge and/or prevailing taxes.
- Booking confirmation is subject to availability and black out dates.

- Nightly surcharge on weekends, school holidays, eve of and on public holidays may be applicable.
- Prior booking with full payment is required 3 days before arrival.
- 50% cancellation fees will be charged for any cancellation made within 24 hours before departure.
- The Management reserves all rights to revise the terms and change package item of same value anytime without prior notice.




特销
优惠

云顶高原精华游

6小时半日游



上午9.45时 酒店大厅集合出发

上午10.00时 **清水岩庙**  入场免费

庙里供奉着清水祖师, 拥楼高九层的万佛塔、灵秀开阔的天坛和以传统民间故事为题的石雕景点等。

上午11.00时 **云顶草莓休闲农场**  含入场费

一年四季生产新鲜草莓供游客采摘品尝。园区内也有薰衣草园、绣球花园、纪念品商店和小食区。

中午12.00时 **午餐@梧桐再也**  午餐自费

一尝位于云顶高原半山小镇各有千秋的本地餐馆

下午1.00时 **快乐蜜蜂农场与昆虫世界**  含入场费

一个集游乐体验、亲子教育与农产品购物于一体的有趣景点。跟随生态专家开展一场探索自然的有机农场之旅。

下午1.50时 **云顶高原名牌城**  购物自费

超过150家牌旗舰店让您享受疯狂购物乐趣, 常年推出优惠大促销, 名牌服饰、鞋款、包款、运动服装、配件、行李箱等。

下午3.40时 出发回酒店

下午4.00时 抵达酒店大厅

- 预订及行程有效至2021年4月30日。至少2人起订。
- 3至12岁的小孩可享15%折扣。一位0至2岁的婴儿在每两位付费家长陪同下免费。
- 所有报价均为马币, 含10%服务税和(或)现行政府税。
- 均视供应情况和日期而定

- 周末、学习假期、公共假期及前夕或另加费用
- 需在出发日期前3天全额付款; 24小时内取消或更改预订将导致50%行政费用。
- 条款细则可能随时更改, 恕不另行通知。如有争议, 酒店集团保留最终决定权。

